
 

 

Møtereferat 

Møtetittel: Styremøte i Leangen hockey nr. 4 -20_21 
Møtetid: Torsdag 17.09.2020 kl. 18:00-20:00 
Møtested: Grenaderen 
Referent: Tommy 
Inviterte 
Styret: Daniel, Dag-Arne, Fredrik, Ragnhild, Rune, Tommy 
Sportslig: Jan Morten og Thomas 
Forfall 
Styret: Ragnhild 
Sportslig:  

 
 
Faste saker: 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Oppfølgning og godkjenning av referat fra sist møte 

a. Ingen referat er sendt ut enda, så dette blir det noe jobb med i starten av møtet 
3. Informasjon fra leder 
4. Økonomi 
5. Info fra Sportslig (om sportslig er tilstede) 

a. Generell info  
b. Trenerkabal 
c. Istider 
d. Samarbeid i klubb og med andre klubber 

 
Innmeldte saker 
26/20_21 Ekstraordinært årsmøte – planlegging og saker 
27/20_21 Rekruttering 
28/20_21 Treningsavgift 
29/20_21 Jentesaken 
30/20_21 Innmeldt sak fra Styret 
  Evaluering av (eksiterende) styrets arbeid 
31/20_21 Innmeldt sak fra Styret 

Lån fra Micro fra klubben (se kommende side for mer info) 
32/20_21 Innmeldt sak fra Styret 

Kontantkasse Mikro 
33/20_21 Innmeldt sak fra Styret (Med info fra lagleder Mikro) 
  Se kommende sider for mer info 
34/20_21 Innmeldt sak fra Styret 
  Leangen Oldboys 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 

Sak Info Ansvarlig 
1 OK  
2 Referat fra sist møte sendes ut ASAP og man kommer med 

tilbakemelding om man ønsker å justere. 
 

3 Har skrevet en samarbeidsavtale med Nidaros.  
 
Felles kick-off for alle lagledere, støtteapparat og trenere etc på 
Grenaderen iløpet av September/Oktober. Støttes av styret. 
 
Drakter – Dag Arne får tak i fargekoder og design på drakter og legger 
frem design til styret før godkjenning.  
 
Kontingent kjøres som i fjor – vedtatt av styret. 
 
Lovord er ok og klar for årsmøtet 

 

4 Har kjørt ut utbetaling til treneren.  
Stadig noe uoversiktlig, men bedre.  
 
Får ut treningsavgift neste uke sammen med Tommy 

 
 
Rune og 
Tommy 

5 Sportslig v/Tom Ø gikk igjennom utkast på oppdatert sportslig plan 
for Leangen Hockey. Noen justeringer/presiseringer ble jobbet med 
under møtet, og Tom/Rune/Dag Arne fikk noen oppgaver å jobbe 
med før endelig utkast sendes ut til styret/sportslig for siste 
gjennomlesning. Målet er å ha denne ferdig til ekstraordinært 
årsmøte slik at denne kan besluttes her. 

Tom/Rune/ 
Dag Arne 

26/20_21 Lovord og Sportslig plan har god fremdrift. Daniel og Tommy tar 
dialogen om dato og saksliste.  

Daniel og 
Tommy 

27/20_21 Kommet mange nye på is som man jobber godt med å ta vare på. 
Kjører stadig på med nye aksjoner for ytterligere får flere barn på 
isen. Dag-Arne leste opp mail som er tilsendt fra Ragnhild: 
MAIL: 
Jeg er på rekrutteringsmøte i dag, 17/9. Informerer styret om 
nødvendig etter møtet. 
Det er kommet mange nye barn på hockeyskole, mellom 15-20 stk på 
hver trening.  
Jeg har sendt ut epost med informasjon til alle barnehager og skoler 
tilhørende Leangen sin skolekrets med informasjon om hockeyskole, 
bilde av flyer og spørsmål om de kan sende ut i meldeboka eller 
lignende. Jeg har ikke fått svar fra noen (sjekket epost fungerer som 
den skal). Tenker dette kanskje skyldes vi ikke er eneste 
klubb/organisasjon som sender ut slike ting til skoler og barnehager. 
Jeg vet ikke om det er delt med foreldre eller ikke.  
Jeg har bedt foresatte på micro flere ganger om å dele informasjon 
om hockeyskole på sine foreldresider på barnehage og skole. Noen 
deler, men de fleste er passive. 
Det ligger aktiv annonse på TrdTrondheim med invitasjon til å komme 
på hockeyskole hver onsdag og lørdag. 

 



 

 

Det er ikke hengt opp flyere og postere på alle skoler vi har i 
skolekretsen vår. Grunn til dette er fordi vi ikke har barn på alle 
skolene og at vi selv ikke får komme inn og levere pga covid-19. Har 
bedt foreldre som kan ha barn på disse skolene om å melde seg. 
Det er et fantastisk apparat rundt micro nå, slik at det alltid står noen 
og tar imot barn og foresatte ved inngangen til selve ishallen. Der får 
de utdelt trøyer og blir vist hvor man kan låne utstyr. Vi har fått helt 
nye hjelmer slik at vi sørger for at alle barn på is har gitter. Får skryt 
av foresatte for den jobben lagledelse og trenere gjør. Engasjerte og 
gode trenere 😊"#$% 

28/20_21 Treningsavgiften bestemmes til å være lik som i fjor og sendes ut 
snarlig.  
Treningsavgift 

Lagdel Kostnad sesong 
Micro 2.250 
Mini 2.250 
U-11 4.800 
U-12 5.300 
U-13 5.500 
U-14 5.800 
U-15 6.200 

 
Antall fritak pr lagdel 

Lagdel Antall 
Micro 6 
Mini 6 
U-11 3 
U-12 3 
U-13 3 
U-14 3 
U-15 3 

 
Keepere skal betale halv treningavgift og får også 30% refusjon på 
utstyr mot kvittering og signert av trener. 
Betalingsmodell for hockey skole vedtatt på styremøte  
nr.3 av 12/8-20 
Rune og Tommy følger opp utsendelse 

 

29/20_21 Leder og Nestleder informerer om den aktuelle saken med de 2 
aktuelle jentene for i år. 
Saken har fått en løsning for nå, men klubben må jobbe fremover 
med en langsiktig plan for hvordan løse dette for jentene i klubben 
fremover. 

 

30/20_21 Sak flyttes til neste styremøte  
31/20_21 Daniel og Rune kaller inn Torill, Anneli, Cecilie og Tommy. Daniel og 

Rune 
32/20_21 Dette tas også samtidig som henger med punktet over.   



 

 

33/20_21 Infosak – se mail under  
34/20_21 Daniel inviterer til møte med Bjørnar og følger saken videre sammen 

med Rune. 
Daniel 

   
   
Diverse   

 
 
Neste styremøte holdes Torsdag 15 Oktober kl. 18:30-20:30. Innkalling blir sendt ut i forveien – og 
minner om fristen om å melde inn saker. Saker meldes inn til sekretaer@leangenhockey.no 
underveis og frem mot møtet med en frist på 2 dager før oppsatt styremøte 
 
  
Takk for et godt møte!  
 
 
  



 

 

31/20_21 

 

 



 

 

33/20_21 

 


